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1.	 毗連建築物的一段路面為香港主水平基準以上3.930米至4.610米。
2.	 毗連建築物的一段公共行人道為香港主水平基準以上3.930米至4.570米。
3.	 毗連建築物的一段現有巷為香港主水平基準以上4.900米至4.930米。
4.	 毗連建築物的一段車道為香港主水平基準以上3.050米至4.625米。
5.	 	紅色虛線為最低住宅樓層水平。

1.   The part of pavement adjacent to the building is 3.930 metres to 4.610 metres above the Hong Kong Principal Datum (m.P.D.).
2.   The part of public pedestrian walkway adjacent to the building is 3.930 metres to 4.570 metres above the Hong Kong Principal Datum (m.P.D.).
3.   The part of existing lane adjacent to the building is 4.900 metres to 4.930 metres above the Hong Kong Principal Datum (m.P.D.).
4.    The part of driveway adjacent to the building is 3.050 metres to 4.625 metres above the Hong Kong Principal Datum (mPD).
5.      Red dotted line denotes the lowest residential floor.

橫截面圖A-A
Cross-Section A-A

18發展項目中的建築物的橫截面圖CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT  
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B2M/F E&M FLOOR 機電樓層地庫2夾層樓

B2/F CARPARK / E&M FLOOR 停車場 / 機電樓層地庫2樓

橫截面圖 B-B
Cross-Section B-B

18發展項目中的建築物的橫截面圖CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT  

1.	 毗連建築物的一段深旺道為香港主水平基準以上3.140米至3.790米。
2.	 毗連建築物的一段角祥街為香港主水平基準以上4.500米至4.930米。
3.	 	紅色虛線為最低住宅樓層水平。

1.   The part of Sham Mong Road adjacent to the building is 3.140 metres to 3.790 metres above the Hong Kong Principal Datum (m.P.D.).
2.   The part of Kok Cheung Street adjacent to the building is 4.500 metres to 4.930 metres above the Hong Kong Principal Datum (m.P.D.).
3.      Red dotted line denotes the lowest residential floor.

索引圖
Key Plan

TOWER 1 TOWER 2

E

G F

D

R

A

L

J

G

L

K

H

D

M

A

N

P

F E

C

B

P

N

H

K

C

B

J

M

第2座第1座

SHAM MONG ROAD深旺道

KOK CHEUNG STREET角祥街

TOWER 1 TOWER 2
第2座第1座

B

B

W
ALKW

AY
公
共
行
人
通
道

PUBLIC PEDESTRIAN

EXISTING LANE
現
有
巷

PAVEM
ENT

路
面

S
南




